

## GLOSSARY: Week 6

قاموس مصطلحات : الأسبوع 6



<p><b>Dry</b> - <i>adjective</i> - When something has no water or another liquid on or in it, it is dry. When soil is too dry, it may cause plants to dehydrate and die.</p>	<p><b>جاف</b> - <i>الصفة</i> - عندما لا يتوفر شيء ما على ماء أو سائل آخر عليه أو بداخله ، فهو جاف. عندما تكون التربة جافة جدا ، فإنه قد يتسبب للنباتات بالجفاف والموت.</p>
<p><b>Fountain</b> - <i>noun</i> - A stream of water that shoots through a small hole or a range of holes to create a flow of water.</p>	<p><b>نافورة</b> - <i>اسم</i> - اسم تيار من الماء ينطلق من خلال ثقب صغير أو مجموعة من الثقوب لخلق تدفق المياه.</p>
<p><b>Hose</b> - <i>noun</i> - A long tube made from plastic or rubber. It is attached to a tap and is used to water plants in a garden to help them grow.</p>	<p><b>خرطوم</b> - <i>اسم</i> - أنبوب طويل مصنوع من البلاستيك أو المطاط. يتم ربطه بالصنوبر ويستخدم لصقي النباتات في الحديقة لمساعدتها على النمو.</p>
<p><b>Rainwater</b> - <i>noun</i> - Water that has fallen from the clouds in the sky as rain, rather than water from a tap. Many plants prefer to be given rainwater.</p>	<p><b>مياه الأمطار</b> - <i>اسم</i> - المياه التي سقطت من السحب في السماء على شكل مطر، بدلا من الماء من الصنوبر. العديد من النباتات تفضل أن تعطاه مياه الأمطار.</p>
<p><b>Rose</b> - <i>noun</i> - A part of a watering can that is attached to the end of the tube and is used to sprinkle water.</p>	<p><b>وردة</b> - <i>اسم</i> - جزء من مرشحة السقي يمكن أن تثبت على نهاية أنبوب وتستخدم لرش الماء.</p>
<p><b>Tap</b> - <i>noun</i> - An object that is often found attached to a sink or sometimes above a drain. It is used to control the flow of water by turning it on and off.</p>	<p><b>الصنوبر</b> - <i>اسم</i> - غالبا ما يتم العثور عليه مرتبطا بحوض أو في بعض الأحيان فوق مصرف. يتم استخدامه للتحكم في تدفق المياه وذلك بفتحه أو غلقه.</p>
<p><b>Water</b> - <i>noun</i> - A liquid that falls from the clouds in the sky as rain. It then forms oceans, rivers and lakes and is important to help humans, animals and plants live.</p>	<p><b>الماء</b> - <i>اسم</i> - سائل يسقط من السحب في السماء كمطر. تشكل المحيطات والأنهار والبحيرات وهي مهمة حيث تسمح للبشر والحيوانات والنباتات بالعيش.</p>
<p><b>Water</b> - <i>verb</i> - The action of watering or giving water to a plant to help it grow.</p>	<p><b>السقي</b> - <i>الفعل</i> - هو سقي أو إعطاء الماء للنبات لمساعدتها على النمو.</p>
<p><b>Watering can</b> - <i>noun</i> - An object that is used for pouring water onto plants to help them to grow. It usually has a handle and a long tube used to help to pour the water.</p>	<p><b>مرشحة سقي</b> - <i>اسم</i> - تستخدم لصب الماء على النباتات لمساعدتها على النمو. عادة ما يكون لها مقبض وأنبوب طويل يستخدم لصب الماء.</p>
<p><b>Wet</b> - <i>adjective</i> - When something is covered with water or another liquid, it is wet. When soil is too wet, it may cause plants to rot and die.</p>	<p><b>رطب</b> - <i>الصفة</i> - عندما يكون هناك شيء مغطى بالماء أو سائل آخر فهو رطب. عندما تكون التربة رطبة جدا ، قد تتسبب في تعفن النباتات و موتها.</p>